

កម្មវិធីផ្តល់ជំនួយសាច់ប្រាក់សម្រាប់គ្រោះមហន្តរាយ សំណួរដែលសួរញឹកញាប់

តើកម្មវិធីផ្តល់ជំនួយសាច់ប្រាក់សម្រាប់គ្រោះមហន្តរាយ ឬ DCAP គឺជាអ្វី?

ក្រសួងសេវាសង្គមកិច្ច និងសុខាភិបាលកំពុងបើកដំណើរការកម្មវិធីផ្តល់ជំនួយសាច់ប្រាក់សម្រាប់គ្រោះមហន្តរាយ ឬ DCAP ចាប់ពីថ្ងៃទី 17 ខែមេសា ឆ្នាំ 2020។ កម្មវិធីនេះមានគោលបំណងជួយប្រជាពលរដ្ឋ Washington មួយចំនួនបំពេញសេចក្តីត្រូវការជាមូលដ្ឋានរបស់ពួកគេក្នុងពេលមានអាសន្នដែលបណ្តាលមកពីស្ថានភាពគ្រោះអាសន្ននៃជំងឺ COVID-19។

ហេតុអ្វីរឿងនេះកើតឡើង?

ជាការឆ្លើយតបទៅនឹងការរីករាលដាលជាសកលនៃជំងឺ COVID-19 អភិបាល Inslee បានប្រកាសពីភាពអាសន្នសម្រាប់ខោនធីទាំងអស់នៅក្នុងរដ្ឋ Washington។ នេះអនុញ្ញាតឱ្យ DSHS ចេញជូននូវអត្ថប្រយោជន៍ក្រោមកម្មវិធីផ្តល់ជំនួយសាច់ប្រាក់សម្រាប់គ្រោះមហន្តរាយដល់គ្រួសារ និងបុគ្គលដែលជាទូទៅមិនមានសិទ្ធិទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍សាច់ប្រាក់ទេ។

តើខ្ញុំត្រូវដាក់ពាក្យសុំដូចម្តេច?

កម្មវិធីនេះទាមទារការសម្ភាសន៍តាមទូរស័ព្ទ។ គ្រួសារអាចដាក់ពាក្យសុំដោយ៖

- ដាក់ពាក្យសុំតាមអនឡាញនៅលើគេហទំព័រ WashingtonConnection.org ហើយបន្ទាប់មកទូរស័ព្ទមកមជ្ឈមណ្ឌលទំនាក់ទំនងសេវាកម្មអតិថិជនតាមលេខ 877-501-2233 ដើម្បីបំពេញបទសម្ភាសន៍ដែលតម្រូវ។
- ហៅទូរស័ព្ទទៅលេខ 877-501-2233 ដើម្បីបញ្ចប់ដំណើរការដាក់ពាក្យសុំទាំងមូល។
- សូមជ្រាបថាមជ្ឈមណ្ឌលទំនាក់ទំនងសេវាកម្មអតិថិជនកំពុងមានអ្នកហៅទូរស័ព្ទចូលច្រើន ហើយអ្នកអាចរង់ចាំយូរ។ ពេលវេលាល្អបំផុតដើម្បីហៅទូរស័ព្ទគឺមុនម៉ោង 11 ព្រឹក។ ពេលវេលាដ៏មមាញឹកបំផុតគឺចាប់ពីម៉ោង 11 ព្រឹកដល់ម៉ោង 2 រសៀល។

យើងអាចកំណត់សិទ្ធិរបស់អ្នកសម្រាប់ទទួលបានកម្មវិធីទាំងអស់របស់យើងនៅក្នុងបទសម្ភាសន៍តែមួយ។

តើខ្ញុំអាចទទួលបានជំនួយនេះញឹកញាប់ប៉ុណ្ណា?

កម្មវិធីនេះមានផ្តល់ជូនក្រុមគ្រួសារសម្រាប់តែមួយខែប៉ុណ្ណោះក្នុងរយៈពេល 12 ខែក្នុងអំឡុងគ្រាអាសន្ន។

តើកម្មវិធីនេះនឹងមានរយៈពេលយូរប៉ុនណា?

នេះគឺជាកម្មវិធីបណ្តោះអាសន្ន ហើយនឹងបញ្ចប់នៅពេលដែលស្ថានភាពអាសន្នបញ្ចប់ ឬនាប៉ៗនេះ។

តើខ្ញុំអាចទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ជាសាច់ប្រាក់ពីកម្មវិធី DCAP បានទេ បើទោះបីជាខ្ញុំមិនមានកូនរស់នៅជាមួយខ្ញុំក៏ដោយ?

បាន។

តើខ្ញុំអាចទទួលបានកម្មវិធី DCAP និងកម្មវិធីជំនួយសាច់ប្រាក់ផ្សេងទៀតក្នុងពេលតែមួយបានទេ?

ទេ។ DCAP

គឺជាកម្មវិធីផ្តល់ជំនួយសាច់ប្រាក់មួយដងសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារដែលមិនមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់កម្មវិធីជំនួយសាច់ប្រាក់ DSHS ផ្សេងទៀត។

តើដែនកំណត់នៃប្រាក់ចំណូលសម្រាប់កម្មវិធីគឺប៉ុន្មាន?

ដែនកំណត់នៃប្រាក់ចំណូលសុទ្ធ (បន្ទាប់ពីកាត់កង)

សម្រាប់ប្រាក់ចំណូលទាំងអស់ដែលរំពឹងទុកក្នុងខែដែលដាក់ពាក្យសុំគឺផ្អែកលើទំហំគ្រួសាររបស់អ្នក។ សូមមើលតារាងខាងក្រោម៖

ទំហំគ្រួសារ	ដែនកំណត់នៃប្រាក់ចំណូលបន្ទាប់ពីកាត់កង
1	\$363
2	\$459
3	\$569
4	\$670
5	\$772
6	\$877
7	\$1,013
8+	\$1,121

តើមានដែនកំណត់ធនធានសម្រាប់កម្មវិធីនេះទេ?

ក្នុងអំឡុងគ្រាអាសន្នបច្ចុប្បន្ន ទឹកប្រាក់រហូតដល់ \$6,000 នៃធនធានដែលមានរបស់អ្នកត្រូវបានលើកលែង។ តម្លៃទ្រព្យរយៈពេលរហូតដល់ \$10,000 ក៏ត្រូវបានលើកលែងផងដែរ។

តើខ្ញុំត្រូវការព័ត៌មានអ្វីខ្លះសម្រាប់បទសម្ភាសន៍របស់ខ្ញុំ?

ក្នុងអំឡុងពេលសម្ភាសន៍ យើងនឹងពិភាក្សាអំពីប្រាក់ចំណូលទាំងអស់ដែលអ្នករំពឹងទុកសម្រាប់ខែនេះ ធនធានដែលមានស្រាប់របស់អ្នក និងការចំណាយដែលអ្នកត្រូវការសុំជំនួយ។

តើការចំណាយលើប្រភេទអ្វីខ្លះដែលខ្ញុំអាចសុំជំនួយបាន?

DCAP គ្របដណ្តប់លើប្រភេទតម្រូវការដូចខាងក្រោម ការចំណាយលើជម្រកស្នាក់នៅ ថ្លៃសេវាសាធារណៈ សម្លៀកបំពាក់ ការថែទាំវេជ្ជសាស្ត្រតូចតាច សម្ភារផ្គត់ផ្គង់ក្នុងផ្ទះ និងថ្លៃចំណាយលើមធ្យោបាយធ្វើដំណើរទៅធ្វើការ។ DCAP ក៏អាចជួយផ្តល់អាហារបានដែរ ប្រសិនបើអ្នកមិនមានសិទ្ធិទទួលបាននូវអត្ថប្រយោជន៍ជាស្បៀងអាហារបន្តទៅទៀត។

តើចំនួនទឹកប្រាក់អតិបរមានៃអត្ថប្រយោជន៍ពិកម្មវិធី DCAP គឺប៉ុន្មាន?

ចំនួនទឹកប្រាក់នៃអត្ថប្រយោជន៍គឺអាស្រ័យលើទំហំគ្រួសារ ប្រាក់ចំណូល និងតម្រូវការ។ អត្ថប្រយោជន៍អតិបរមានៅខាងក្រោម៖

ទំហំគ្រួសារ	ចំនួនទឹកប្រាក់នៃអត្ថប្រយោជន៍អតិបរមា ^២
1	\$363
2	\$459
3	\$569
4	\$670
5	\$772
6	\$877
7	\$1,013
8+	\$1,121

តើខ្ញុំទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍យ៉ាងដូចម្តេច?

ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានការអនុញ្ញាតសម្រាប់កម្មវិធី DCAP អត្ថប្រយោជន៍របស់អ្នកនឹងត្រូវចេញជូនអ្នកតាមរយៈការផ្ទេរប្រាក់អត្ថប្រយោជន៍តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិច ឬកាត EBT របស់អ្នក។ បើអ្នកមិនមានកាតទេ យើងនឹងផ្តល់ជូនអ្នកនូវកាតមួយ។ កាតរបស់អ្នកនឹងត្រូវបានផ្ញើទៅអ្នកតាមសំបុត្រ លើកលែងតែអ្នកមានអាសយដ្ឋានដីកជញ្ជូនទំនិញទូទៅ។

តើខ្ញុំត្រូវមានសញ្ជាតិជាពលរដ្ឋទេ? ចុះប្រសិនបើខ្ញុំមិនមានលេខសន្តិសុខសង្គម?

អ្នកមិនចាំបាច់មានសញ្ជាតិជាពលរដ្ឋអាមេរិក ឬមានឋានៈជាជនអន្តោប្រវេសន៍ជាក់លាក់ដើម្បីទទួលបានកម្មវិធី DCAP ទេ។ ការទូទាត់ប្រាក់ណាមួយសម្រាប់កម្មវិធី DCAP មិនត្រូវបានគិតបញ្ចូលពីតេស្តបន្តកសាធារណៈឡើយ។ អ្នកក៏មិនចាំបាច់ផ្តល់លេខសន្តិសុខសង្គមដើម្បីទទួលបានកម្មវិធី DCAP ដែរ។

តើព័ត៌មានអន្តោប្រវេសន៍របស់ខ្ញុំនឹងត្រូវបានចែករំលែកជាមួយអាជ្ញាធរអន្តោប្រវេសន៍សហព័ន្ធ (ក្រសួងសេវាកម្មសញ្ជាតិ និងអន្តោប្រវេសន៍សហរដ្ឋអាមេរិក) ដែរឬទេ?

កម្មវិធី DSHS នឹងមិនផ្ញើរព័ត៌មានអន្តោប្រវេសន៍ជាមួយ USCIS

សម្រាប់អ្នកដែលមានសិទ្ធិទទួលបានកម្មវិធី DCAP ទេ។ បុគ្គល
ឬគ្រួសារទាំងនោះដែលមានសិទ្ធិទទួលបានកម្មវិធីជំនួយជាសាច់ប្រាក់ ឬជាស្បៀងអាហារផ្សេងទៀត
នឹងឆ្លងកាត់ការផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍របស់ពួកគេដោយ DSHS តាមរយៈ [ប្រព័ន្ធ SAVE](#)
ក្រោមកិច្ចសន្យារបស់ខ្លួនជាមួយ USCIS។